
Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Nawra 

 

Zebranie odbyło się 8 września 2022 r. o godz. 17:15 w świetlicy wiejskiej w Nawrze. Na ogólną liczbę 

316 mieszkańców sołectwa w zebraniu wzięło udział 16 osób, a więc mniej niż 1/10 stałych 

mieszkańców. 

Zebranie odbyło się w II terminie i zgodnie z § 16 pkt 5 Statutu Sołectwa jest ważne bez względu na 

liczbę obecnych na zebraniu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

Ponadto udział w zebraniu brali: 

1) Tomasz Waruszewski- Wójt Gminy  

2) Zbigniew Wiśniewski – Przewodniczący Rady Gminy 

3) Dariusz Grabowski – Sołtys wsi Nawra 

4) Wiktoria Łukaszewska – pracownik Urzędu Gminy 

Porządek zebrania:  

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania 

2) Informacje z bieżącej działalności Wójta Gminy 

3) Wnioski i zapytania 

4) Zakończenie zebrania 

Ad. 1 

Zebranie otworzył i poprowadził Sołtys wsi Pan Dariusz Grabowski, powitał zebranych i stwierdził 

ważność zebrania jak na wstępie protokołu. 

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. 

Nie zgłoszono żadnych uwag, ani dodatkowych punktów do porządku obrad. 

Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 2 

 Podziękowanie KGW Nawra za udział w dożynkach gminno-powiatowych w Skarlinie 

 Podziękowanie mieszkańcom za zorganizowanie otwarcia dróg 

 Można ubiegać się o przyznanie świadczeń z pomocy społecznej: 

- świadczenia rodzinne 

- świadczenia z funduszu alimentacyjnego 

- dodatek osłonowy 

- dodatek węglowy 

- dożywianie dzieci w szkołach – obiady przygotowywane są przez Spółdzielnie Socjalną 

„Obiadek”, możliwe jest również wykupienie obiadu przez osoby prywatne 

- wydawanie żywności najbiedniejszym mieszkańcom gminy odbędzie się 27.09.2022 w godz. 

11.00-14.00 i 28.09.2022 w godz. 9.00-14.00 w świetlicy w Pacółtowie. 

 Komputery zakupione w ramach projektu „Granty PPGR” będą wydawane najpóźniej na 

początku października tego roku.  



 LGD będzie organizować konsultacje społeczne, które odbędą się 21 września w świetlicy w 

Mszanowie 

 Omówiono bieżącą sytuację w związku ze wzrostem cen m.in. energii, opału 

 Opłaty za wywóz śmieci wzrosną prawdopodobnie o 100% w przyszłym roku 

 W Bratianie powstaje hala targowa, oficjalne otwarcie może przesunąć się wiosnę przyszłego 

roku 

 Odniesienie do wniosków z poprzedniego zebrania: 

 - wniosek o podjęcie działań przez gminę w celu nabycia od KOWR działki przy jeziorze w 

Skarlinie przy drodze na Mikołajki. Działania zostały podjęte, wystosowano pismo do KOWR, 

gmina będzie brała udział w przetargu.  

- wniosek aby lokal po Państwu xxx przeznaczyć na cele społeczne. Gmina przychylnie odniosła 

się do tego wniosku 

- wniosek o profilowanie, równanie i utwardzenie drogi od hydroforni do nowej drogi na 

Marzęcice – zrealizowano 

- wniosek o zabranie 6 opon obok hydroforni - zrealizowano 

 

Ad. 3 

 Mieszkaniec wsi zawnioskował o postawienie lustra na drodze gdzie wyjeżdża się z 

Marzęcic, jest tam bardzo słaba widoczność 

 Wystosowano prośbę o przejście dla pieszych na drodze od Bratiana. Pan Wójt odpowiedział, 

że gmina będzie wnioskować o to do powiatu, ponieważ jest to droga powiatowa 

 Mieszkańcy wsi zgłosili problem nadmiernej prędkości w Nawrze. Pan Wójt zachęcił do 

zgłaszania tego na Krajowej Mapie Zagrożeń 

 Zapytano kiedy będą nadane nazwy ulic. Pan Wójt odpowiedział że gmina przystępuje do 

realizacji 

 Mieszkanka zgłosiła potrzebę wycięcia krzewów na Pręgowni obok Pani xxx. Pan Wójt 

odpowiedział, że zajmie się tematem 

 Pan Radny zgłosił potrzebę oznakowania dróg. Pan Wójt przyjął wniosek. 

 Mieszkaniec zgłosił potrzebę wykopania rowu odwadniającego na drodze w stronę Bratiania 

dojeżdżając od drogi powiatowej. Pan Wójt przyjął wniosek. 

 

Na tym zebranie zakończono 

 

Protokołowała                        Sołtys Wsi 

      Wiktoria Łukaszewska        Dariusz Grabowski 

 


